

## BRIEF INTRODUCTION OF THE PROGRAM

The Chinese Language program provides language training to students of various Chinese levels. Students will take the placement test and then be assigned to different class levels accordingly.

The mandatory courses are taught every morning from Monday to Friday. The courses are Oral Chinese, Listening Comprehension, Reading, Intensive Reading, Literature Reading and Writing, Ancient Chinese, Topics on Contem-

porary China. The elective courses usually take place in the afternoon and they are mainly open for advanced learners. The courses are Chinese Magazine reading, Chinese Culture, Chinese Human Geography, Ancient History of China, Contemporary and Modern History of China, Chinese Fictions, Modern Chinese Drama, Tang Poem and Song Lyrics, Business Chinese, etc.. Students can choose to study for one semester or one year.

ELIGIBILITY	Applicant should have a high school diploma or above with non-Chinese nationality and age between 18 to 50 years old.	
KEY DATE OF APPLICATION	Application for fall semester: <b>March 1 to May 15</b> Application for spring semester: <b>October 1 to December 15</b>	
APPLICATION PROCEDURE	<p><b>1/</b> Complete the online application and print the completed form. The online application can be found at: <a href="http://iso.ruc.edu.cn">iso.ruc.edu.cn</a> and click "Apply Online" button</p> <p><b>2/</b> Submit the following supporting documents</p> <ul style="list-style-type: none"><li>a. Application form</li><li>b. The copy of the highest degree diploma (English or Chinese version). If the applicant cannot provide the diploma at the time of application, please provide the official pre-graduation certificate</li><li>c. The original Academic Transcript of the highest degree (English or Chinese version)</li><li>d. The copy of passport</li><li>e. Two 2-inch pictures</li><li>f. RMB 800 application fee (non-refundable)</li><li>g. The signed Guarantee Statement (can be found at: <a href="http://iso.ruc.edu.cn">iso.ruc.edu.cn</a>)</li><li>h. The copy of visa page (for the applicants live in China)</li></ul> <p>Students can submit the documents to International Students Office (ISO) or mail the documents to the office directly. All the hard copies must be received by deadline. Late submission will not be reviewed. The admission package will be sent out in 4 to 6 weeks once the application is accepted. The admission package will include the admission letter, JW202 form for visa application, Dorm Reservation Information Sheet and other documents.</p>	
TUITION	<b>24000</b> RMB/year, <b>12000</b> RMB/semester	
MAILING ADDRESS	International Student Office Rennin University of China Room 108, International Culture Exchange Center #59 Zhongguancun Street Haidian District, Beijing, 100872 People`s Republic of China	<b>Email:</b> <a href="mailto:iso@ruc.edu.cn">iso@ruc.edu.cn</a> <b>Website:</b> <a href="http://iso.ruc.edu.cn">iso.ruc.edu.cn</a>



# 汉语言进修生

## CHINESE LANGUAGE PROGRAM

### 项目介绍

汉语言进修项目面向所有具有高中及以上学历的国际学生招生。汉语言进修项目一般分为初级、中级和高级课程班。课程分为必修课和选修课,由我校文学院负责授课。必修课每周20学时,安排在每周一至周五上午。主要课程包括:口语、听力、汉语广播听力、阅读、汉语综合阅读、精读、写作、文献阅读与写作、基础汉语、古代汉语、当代中国话题、中国概况等。选修课安排在每周一至周五下午,主要课程包括:普通话正音、报刊语言基础、汉语语法偏误分析、中国文化概论、中国人文地理、中国古代史、中国近现代史、中国现当代文学史、中国古代文学简史、中国现当代剧作选读、微型小说赏析、宋词赏析、唐诗欣赏、中国历史名人、中外文化交流史、中国民俗、经贸基础会话、商务汉语等。学习结束并通过考试后,学生将获得中国人民大学颁发的汉语进修结业证书和学习成绩单。

申请条件	年满18周岁, 50周岁以下, 具有高中及以上学历的外籍人士。
申请时间	<b>春季</b>   (2月中下旬-7月初) 入学者   <b>报名时间: 10月1日-12月15日</b> <b>秋季</b>   (9月初-次年1月中旬) 入学者   <b>报名时间: 3月1日-5月15日</b>
申请材料	<ol style="list-style-type: none"><li><b>1/</b> 通过留学生办公室网站在线申请, 打印系统生成的《中国人民大学国际学生申请表》</li><li><b>2/</b> 最高学历毕业证复印件</li><li><b>3/</b> 最高学历全学段成绩单原件</li><li><b>4/</b> 护照首页复印件</li><li><b>5/</b> 已在华人士须提供签证复印件</li><li><b>6/</b> 担保书(可在留办网站下载)</li><li><b>7/</b> 报名费人民币800元(一经交付, 不予退还)</li><li><b>8/</b> 个人证件照2张(2寸照片)</li></ol>
录取安排	留学生办公室在收到申请材料后进行资格审核, 符合条件者根据录取要求及工作程序发放《录取通知书》、《外国来华留学人员签证申请表》(JW202表)及其它录取材料。 <b>注:</b> 所有申请材料及申请费不予退还。
学费 (不含教材费)	半年(一学期)   人民币 <b>12000</b> 元 一年(两学期)   人民币 <b>24000</b> 元
邮寄地址	地址   北京市海淀区中关村大街59号中国人民大学国际文化交流中心108室(留学生办公室) 邮编   100872 邮箱   <a href="mailto:iso@ruc.edu.cn">iso@ruc.edu.cn</a> 网址   <a href="http://iso.ruc.edu.cn">iso.ruc.edu.cn</a>

# 普通进修生

# JUNIOR VISITING PROGRAM

# 高级进修生

# SENIOR VISITING PROGRAM

## 项目介绍

普通进修生可在我校接收来华留学本科专业中选择相关专业学习, 进修时间是一学期至一学年, 每周选课不少于10学时。学习结束并通过考试后, 将获得结业证书。

## 报考条件

大学二年级以上、年龄不超过50周岁、汉语水平达到HSK6级以上的外籍人士 (如不选修汉语授课课程, 可提供英语水平证明)。

## 报名时间

- 春季 (2月中下旬-7月初) 入学者, 报名时间: 10月1日-12月15日
- 秋季 (9月初-次年1月中旬) 入学者, 报名时间: 3月1日-5月15日

## 申请材料

- 通过留学生办公室网站在线申请, 打印系统生成的《中国人民大学国际学生申请表》
- 大学在学证明原件或大学毕业证书复印件
- 大学学习成绩单原件
- 所在大学的推荐信一封
- 护照首页复印件
- 已在华人士须提供签证复印件
- 担保书 (可在留办网站下载)
- HSK6级证书 (若学生选择学习汉语授课课程)
- 报名费人民币800元 (一经交付, 不予退还)
- 个人证件照2张 (2寸照片)

## 录取安排

留学生办公室在收到申请材料后进行资格审核, 符合条件者根据录取要求及工作程序发放《录取通知书》、《外国来华留学人员签证申请表》(JW202表) 及其它录取材料。

注: 所有申请材料及申请费不予退还。

## 学费 (不含教材费)

学院	学费标准
法学院、新闻学院、国际关系学院 商学院、经济学院、财政金融学院	13000元/学期
艺术学院	15000元/学期
其他学院	12000元/学期

## Program introduction

Renmin University of China welcomes undergraduate students from other countries to study with us for a short time. Students can study for one semester or one year. Students should take no less than 10 credits. After completing the program, students can get the certificate.

## Eligibility

Applicants should at least finish two years' undergraduate study with non-Chinese nationality.

## Key Date of Application

- Application for fall semester | **March 1 to May 15**
- Application for spring semester | **October 1 to December 15**

## Application Procedure

- Complete the online application and print the completed form, with an "Enter Number" on the top left of the page. The online application can be found at: iso.ruc.edu.cn and click "Apply Online" button
- Submit the following supporting documents
  - The certificate of enrollment
  - The original Academic Transcripts
  - One recommendation letter
  - A copy of passport (Main Page)
  - A photocopy of visa (if you've already studied in China)
  - Two 2-inch pictures
  - RMB 800 application fee (non-refundable)
  - A signed Guarantee Statement (can be found at: iso.ruc.edu.cn)
  - HSK6 certificate for applicants who tend to take Chinese-taught courses

Students can submit the documents to International Student Office (ISO) or mail the documents to the office directly. All the hard copies must be received by deadline. Late submission will not be reviewed. The admission package will be sent out in 4 to 6 weeks once the application is accepted. The admission package will include the admission letter, JW202 form for visa application, Dorm Reservation Information Sheet and other documents.

## Admission

International Students Office will screen the application documents first, and then forward the qualified documents to related schools for the review. The successful applicants will be issued with the admission letter, JW202 form for visa application, Dorm Reservation Information Sheet and other documents.

**Note:** The application fee is non-refundable and application documents will not be returned to the applicants.

## Tuition

School	Tuition
Law School, School of Journalism and Communication, School of Finance, Business School, School of Economics, School of International Studies	13000 RMB/semester
School of Arts	15000 RMB/semester
Others	12000 RMB/semester

## 项目介绍

高级进修生可在我校接收来华留学硕士研究生的专业中选择相关专业进修, 来校后在专业教授的指导下进行学习或从事研究工作。进修时间是一学期至一学年。学习结束后将获得我校结业证书。

## 报考条件

硕士在读及以上、年龄不超过50周岁、汉语水平达到HSK6级以上的外籍人士。

## 报名时间

- 春季 (2月中下旬-7月初) 入学者, 报名时间: 10月1日-12月15日
- 秋季 (9月初-次年1月中旬) 入学者, 报名时间: 3月1日-5月15日

## 申请材料

- 通过留学生办公室网站在线申请, 打印系统生成的《中国人民大学国际学生申请表》
- 硕士/博士研究生在学证明原件或毕业证书复印件
- 硕士/博士研究生学习成绩单原件
- 所在大学的推荐信两封
- 相关专业研究计划
- 护照首页复印件
- 已在华人士须提供签证复印件
- 担保书 (可在留办网站下载)
- HSK6级证书 (若学生选择学习汉语授课课程)
- 报名费人民币800元 (一经交付, 不予退还)
- 个人证件照2张 (2寸照片)

## 录取安排

留学生办公室在收到申请材料后进行资格审核, 符合条件者根据录取要求及工作程序发放《录取通知书》、《外国来华留学人员签证申请表》(JW202表) 及其它录取材料。

注: 所有申请材料及申请费不予退还。

## 学费 (不含教材费)

学院	学费标准
法学院、新闻学院、国际关系学院 商学院、经济学院、财政金融学院	16000元/学期
艺术学院	15000元/学期
其他学院	14000元/学期

## Program introduction

Renmin University of China takes students to study with us under the supervision of an advisor. All the applicants with at least a master degree can apply the senior visiting program and pick related majors and do research under the supervision of academic advisor. The length of study is usually one semester to one year. After completing the program, students can get the certificate.

## Eligibility

Applicants should have a master's degree with non-Chinese nationality. An HSK certificate of level six is required.

## Key Date of Application

- Application for fall semester | **March 1 to May 15**
- Application for spring semester | **October 1 to December 15**

## Application Procedure

- Complete the online application and print the completed form, with an "Enter Number" on the top left of the page. The online application can be found at: iso.ruc.edu.cn and click "Apply Online" button
- Submit the following supporting documents
  - The copy of master/Ph.d degree certificate or the certificate of enrollment of master/Ph.d study
  - The original Academic Transcripts (English or Chinese version)
  - Two recommendation letters
  - Study plan
  - The copy of passport
  - Two 2-inch pictures
  - RMB 800 application fee (non-refundable)
  - The signed Guarantee Statement (can be found at: iso.ruc.edu.cn)
  - HSK6 certificate for applicants who tend to study majors in China

Students can submit the documents to International Student Office (ISO) or mail the documents to the office directly. All the hard copies must be received by deadline. Late submission will not be reviewed. The admission package will be sent out in 4 to 6 weeks once the application is accepted. The admission package will include the admission letter, JW202 form for visa application, Dorm Reservation Information Sheet and other documents.

## Admission

International Students Office will screen the application documents first, and then forward the qualified documents to related schools for the review. The successful applicants will be issued with the the admission letter, JW202 form for visa application, Dorm Reservation Information Sheet and other documents.

**Note:** the application fee is non-refundable and application documents will not be returned to the applicants.

## Tuition

School	Tuition
Law School, School of Journalism and Communication, School of Finance, Business School, School of Economics, School of International Studies	16000 RMB/semester
School of Arts	15000 RMB/semester
Others	14000 RMB/semester